
Sak til LOK årsmøte 19.2.2018 

 

7.b Forslag om å arrangere større arrangement i 2020/2021/2022  

 

Bakgrunn: 

Sist LOK arrangerte et mesterskap var i 2012 (Hovedløpet). Et mesterskap kan 

være økonomisk gunstig å arrangere. Videre kan det å arrangere et stort løp 

være samlende og sosialt, og være med på å bygge et godt miljø i klubben. 

Videre kan et fremtidig mesterskap på hjemmebane være en gulrot i 

satsningen for klubbens ambisiøse løpere.   

 

Forslag: 

Styret ønsker å lufte interessen i klubben for å arrangere et mesterskap igjen, 

samt å forankre en eventuell søknad i et årsmøtevedtak. Eventuelle aktuelle 

arrangement diskuteres på årsmøtet.   

 

 

Styret i Lillehammer orienteringsklubb februar 2018 

 
Thomas Jørgensen  Randi L. Beitdokken Børge Taraldsen 

Ane Bjørnsgaard  Karianne Ruud 

 


